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BRMG-KR. 0012.2.2014  

 

PROTOKÓŁ NR  44-2/2014 
z  posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej  Rady Miasta Gdańska, 
które  odbyło  się  26  lutego 2014r.  

 
 
Posiedzenie Komisja   rozpoczęła o  godz. 16,00.   
 

Obecni: wg załączonej listy obecności, która stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego 
protokołu.  
 

Lista obecności  innych osób obecnych na posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu. 
 

Na  stan 7 (siedmiu) członków Komisji, w  posiedzeniu  uczestniczyło  6 (sześciu), czyli  
było quorum do podejmowania  prawomocnych decyzji.  

Posiedzeniu  przewodniczył  Radny Grzegorz Strzelczyk  - Przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej  Rady Miasta Gdańska.  
Dostarczony został Państwu porządek dzisiejszego posiedzenia –załącznik nr 3 do 
niniejszego protokołu.  W sprawie  planowanego punktu  - to dzisiaj  o 16,00 jest spotkanie  
osób zainteresowanych  z Prezydentem  i jeŜeli po  tym spotkaniu  nie  przyjdą  tutaj osoby 
zainteresowane, to zdejmiemy ten punkt  z porządku.  
Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tak zaproponowanego porządku  obrad? 

• Za  5 głosów, jednogłośnie. 
 

Porządek posiedzenia: 
1. Przyjęcie  protokołu  NR 43-1/2014 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 15 

stycznia 2014r.  
 
2. Kontynuacja  procedowania skargi dotyczącej  braku moŜliwości dojazdu do 

działek363/6 i 363/8 obręb Łostowice.   
 
3. Kontynuacja  procedowania   skargi na Urząd Miejski, GZNK  za  wystąpienie  

przeciwko skarŜącemu  do Sądu Rejonowego  - pismo z  dnia 2.12.2013r.  
 

4. Rozpatrzenie  pisma z dnia 30.12.2013.r  dotyczącego odmowy sprzedaŜy 
mieszkań  komunalnych przy ul. Kwietnej.  

 
5. Rozpatrzenie pisma  z  dnia 16 stycznia  2014r. dotyczące  sporu  

związanego z wykupem terenu  do nieruchomości Wspólnoty Mieszkaniowej 
ul. Lendziona 5B (działka nr 207/1 obręb 0032). 

 
6. Omówienie  kwestii poruszonych  w pismach  z  dnia 27.01.2014r. i 

3.02.2014r.  dotyczących naliczania podatku od nieruchomości oraz  innych 
opłat – (nieruchomości przy ul. Junony) 

 
7. Omówienie   pisma   z  dnia 19.01.2014r.  dotyczącego posadowienia słupa  

energetycznego przy ul. Warszawskiej. 
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8. Omówienie  pisma  z dnia  14 lutego 2014r.  dotyczącego  remontu balkonu  

mieszkania przy ul. Lotników Polskich, 
 
9. Zapoznanie się i omówienie bieŜącej korespondencji.  
 
10. Omówienie wyników  kontroli trybu i sposobu wyłonienia projektu oraz 

wykonawcy sortowni śmieci oraz  kontroli  sprawowania nadzoru 
właścicielskiego nad Zakładem Utylizacji Spółka z o.o.i przyjęcie protokołu z 
w/w kontroli. 

 
11. Sprawozdanie z  działalności  Komisji  Rewizyjnej za rok 2013.  
 
12. Omówienie procedury analizy wykonania budŜetu Miasta Gdańska za  rok  
          2013 i powołanie zespołów kontrolnych. 
 
13. Sprawy wniesione, wolne  wnioski. 

 
 

PUNKT 1 
Przyjęcie  protokołu  NR 43-1/2014 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej RMG 15 
stycznia 2014r.  
 
Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący  Komisji 
Został Państwu dostarczony  protokół z posiedzenia Komisji  Rewizyjnej RMG - Protokół  Nr 
43-1/2014 z dnia  15 stycznia 2014r.  
Czy  są jakieś uwagi  do tego  protokołu?. Nie widzę. Kto jest za przyjęciem  w/w protokołu 
w  przedstawionym brzmieniu?  
Za  4 głosów (jednogłośnie) – Protokół Nr  43-1/2014  został przyjęte  bez uwag. 
 
 

PUNKT  2 
Kontynuacja procedowania skargi dotyczącej braku moŜliwości dojazdu do 
działek363/6 i 363/8 obręb Łostowice.   
 

Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący  Komisji 
Sprawa  dotyczy  skargi pani…...  
Podczas  grudniowego posiedzenia Komisji, dyrektor ZDiZ pan Maciej Radowicz  mówił, Ŝe 
były prowadzone rozmowy ze Wspólnotą Mieszkaniowa na temat  drogi za ośrodkiem 
zdrowia, która  doprowadzona byłaby do Wspólnoty, a tym samym byłby zapewniony 
dojazd  do tych działek. Otrzymaliśmy wyjaśnienie, co do postępu wstępnego 
harmonogramu zapewnienie tego  dojazdu  do w/w działek.  
ZDiZ w swoim piśmie deklaruje rozpoczęcie prac w pierwszej połowie 2014r. – czy w 
związku  z  tym wyjaśniono juŜ kwestie  finansowe, bo chodziło o to, kto sfinansuje  płyty, 
które mają być  ułoŜone  na tej  drodze?  
 

Łukasz Podsiadłowski  – Kierownik Działu Ewidencji i Zajęć Pasa Drogowego ZDiZ  
Sprawę postawiono w taki sposób, Ŝe miała to być współpartycypacja. Zarządca 
zadeklarował bezwzględne wykonawstwo, natomiast Wspólnota dopuszczała takie 
stanowisko, Ŝe  zadeklaruje  sfinansowanie płyt, czyli materiału. Na  chwilę obecną nie   
mam  Ŝadnej nowej  wiedzy w  tej sprawie.  W  przedmiotowym piśmie zostało to 
napisane.  
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Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący  Komisji 
Na dzień dzisiejszy, tj. na koniec  lutego ten termin  I-szej połowy  2014r. jest aktualny? 
 

Łukasz Podsiadłowski  – Kierownik Działu Ewidencji i Zajęć Pasa Drogowego ZDiZ  
Tak.  
 

Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący  Komisji 
Tam był niezgodny  z projektem wykonawczym dojazd  do MC Donalda. Tzn. n pewnym 
odcinku został obniŜony krawęŜnik zapewniający jakby dojazd do ośrodka  zdrowia, 
równoległego   do  ul. Świętokrzyskiej, co miałoby być  w śladzie  tej drogi, która  jest 
jakby całą praprzyczyną  tego konfliktu - w śladzie tej drogi nie moŜe być ta droga 
dojazdowa  do  działek Państwa …. Pan Dyrektor wówczas nie potrafił  nam powiedzieć, 
nie był  w stanie ustalić, kto to zrobił i w związku z tym, czy wiemy, kiedy zostanie to 
doprowadzone  do stanu pierwotnego.  
 

Łukasz Podsiadłowski  – Kierownik Działu Ewidencji i Zajęć Pasa Drogowego ZDiZ  
W postępowaniu administracyjnym nie zdołaliśmy ustalić sprawcy tego wydarzenia. 
Ustawodawca  przewidział  taką opcję, Ŝe zarządca  drogi przywraca  stan pierwotny 
staraniem własnym i  to zostało zrobione  19 lutego br.. 
 

Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący  Komisji 
Czyli krawęŜnik  został podwyŜszony  do normalnego  poziomu . 
 

Łukasz Podsiadłowski  – Kierownik Działu Ewidencji i Zajęć Pasa Drogowego ZDiZ  
I chodnik został przywrócony  do stanu pierwotnego, co nie zmieniło faktu, Ŝe po tej dacie,  
uŜytkownicy  ponownie  próbowali  to wykorzystać jako zjazd podsypując pod krawęŜnik 
tłuczeń, Ŝwir  po to, Ŝeby dalej z tego korzystać. My nie będziemy temu przeciwdziałać 
inaczej niŜ ustawowo, czyli oczyszczając ten teren i przywracając temu terenowi stan 
pierwotny. Nie będziemy  na nikogo tam polować ani nikim ganiać.  
 

Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący  Komisji 
Czy są jeszcze pytania w tej sprawie? Nie widzę. Dziękujemy Panu  bardzo.  
Kończymy  dzisiaj tą kwestię dotyczącą braku moŜliwości dojazdu  do nieruchomości. Moim 
zdaniem po tej deklaracji ZDiZ, co mamy  na piśmie i  dzisiaj tutaj zostało potwierdzone, 
Ŝe  dojazd  będzie zapewniony do tych działek,  skargę wobec tych powyŜszych faktów, 
proponuję uznać za niezasadną. Kto z Państwa jest za przyjęciem takiego stanowiska 
Komisji ? 

• Za  4 głosy, przy 1 głosie wstrzymującym i 0 głosów przeciwnych.  
 
Komisja przygotuje  stosowny projekt  uchwały  i skieruje  go na  marcową sesję RMG.   
 
 

PUNKT 3 
Kontynuacja  procedowania   skargi na Urząd Miejski, GZNK  za  wystąpienie  
przeciwko skarŜącemu  do Sądu Rejonowego  - pismo z  dnia 2.12.2013r.  
 
 
Podlega ustawie o ochronie  danych osobowych. 
 

PUNKT 4 
Rozpatrzenie  pisma z dnia 30.12.2013.r  dotyczącego odmowy sprzedaŜy mieszkań  
komunalnych przy ul. Kwietnej.  
 
Podlega ustawie o ochronie  danych osobowych. 
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PUNKT  5 
Rozpatrzenie pisma  z  dnia 16 stycznia  2014r. dotyczące  sporu  związanego z 
wykupem terenu  do nieruchomości Wspólnoty Mieszkaniowej ul. Lendziona … 
(działka nr 207/1 obręb 0032). 
 
Podlega ustawie o ochronie danych osobowych 
 

PUNKT  6 
Omówienie  kwestii poruszonych  w pismach  z  dnia 27.01.2014r. i 3.02.2014r.  
dotyczących naliczania podatku od nieruchomości oraz  innych opłat – 
(nieruchomości przy ul. Junony) 
 
Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący Komisji 
Poproszę o wyjaśnienie Panią Teresę Blacharską – Skarbnika Miasta  
 

Teresa Blacharska  - Skarbnik Miasta  
To jest problem prawny, gdyŜ  w róŜnych miastach  przez lata, róŜnie  organy traktowały 
garaŜe, które są przynaleŜne do   lokalu mieszkalnego i   garaŜe wyodrębnione. 
 W mieście Gdańsku była stosowana zasada, Ŝe jeŜeli garaŜ jest w budynku 
wielorodzinnym, mimo, Ŝe  stanowi odrębną  własność, stosowaliśmy stawkę jak za lokal 
mieszkalny – niŜszą stawkę. Oczywiście w róŜnych miasta to było róŜnie, podatnicy 
obserwują jak  to wygląda, więc  składali odwołania. Orzecznictwo było tak róŜne, Ŝe  tą 
sprawę rozstrzygnął  NSA w składzie  siedmiu sędziów, więc jest to rozstrzygnięcie wiąŜące 
dla organów podatkowych. 
Z orzeczenia wynika, Ŝe  lokal -  garaŜ przynaleŜny  do lokalu mieszkalnego ma stawkę taką 
jak lokal mieszkalny. Natomiast miejsca  garaŜowe w budynkach wielomieszkaniowych, 
będące  wyodrębnionymi  lokalami mają stawkę jak dla pozostałych lokali.  
Oczywiście ci Państwo odwołują  się, ja ich rozumiem,   ale takie niestety są przepisy.  
Jest  taka sytuacja, Ŝe chyba Ministerstwo Finansów przygotowując  róŜne zmiany w 
ustawie o podatkach  i opłatach lokalnych dla wszystkich juŜ garaŜy chce zastosować  
stawkę wyŜszą, poniewaŜ nie moŜe  zastosować  stawki niŜszej,  bo stanowiłoby to utratę 
dochodów  dla tych samorządów, które miały  odchody z tej wyŜszej stawki i w związku z  
tym samorządy nie godziłyby się mniejsze. Musiałby być jakiś konsensus, czy 
rekompensata, co jest właściwie niemoŜliwe. Więc jest przygotowana zmiana, ale  w tej 
konkretnej sprawie nic zrobić nie moŜemy.  Uchwała  NSA w  składzie  siedmiu sędziów jest 
dla nas wiąŜąca.  
 

Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący Komisji 
Ustawa określa maksymalne stawki a gminy mają jakieś pole manewru  i margines  do 
regulowania?    
 

Teresa Blacharska  - Skarbnik Miasta  
Wszystkie podatki uchwala Rada. 
  
Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący Komisji 
W  tym piśmie  była poruszona jeszcze kwestia  pomiaru . 
 
Teresa Blacharska  - Skarbnik Miasta  
Np. w  hali garaŜowej  moŜe być powierzchnia 20 metrów, ale nie kupiono 20 metrów, 
tylko kupiono udział. I tutaj jest ten problem.  
 

Ustalenie: 
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Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący Komisji 
Czy są jakieś pytania? Nie  widzę. 
Proponuje uznać skargę za bezzasadną. Klu całej sprawy jest poza Gminą, jest to kwestia 
uregulowań ustawowych. 
Kto z Państwa jest za  takim załatwieniem sprawy?   

• Za  6 głosów, jednogłośnie. 
 
Komisja zainteresowanym  udzieliła  następującej odpowiedzi: 
 
               Komisja   Rewizyjna Rady Miasta Gdańska   po zapoznaniu się z Państwa  pismami z 
dnia  27.01.2014r. i 3.02.2014r.  dotyczące naliczania podatku od nieruchomości  po zapoznaniu 
się z wyjaśnieniami  Skarbnika Miasta pani Teresy Blacharskiej z  up. Prezydenta  Miasta   
zawartymi w piśmie   WBMiP.IV.3120.31.2014.KK z dnia 17.02.2014r. uznaje Państwa  skargę  za  
bezzasadną.  
Jak wynika  ze złoŜonych wyjaśnień, zasady opodatkowania podatkiem od nieruchomości garaŜy, 
komórek gospodarczych stanowiących odrębne nieruchomości lub stanowiące  odrębne lokale 
reguluje  ustawa, czyli jest poza kompetencjami gminy.  
W załączeniu przesyłam pismo  WBMiP.IV.3120.31.2014.KK z dnia 17.02.2014r. wraz z 
załącznikami. 

PUNKT  7 
Omówienie   pisma   z  dnia 19.01.2014r.  dotyczącego posadowienia słupa  
energetycznego przy ul. Warszawskiej. 
 
Adam Steiler – Zastępca Dyrektora Wydziału Urbanistyki, Architektury i Ochrony  
Zabytków 
W projekcie, który nam przedłoŜył  inwestor  realizujący  osiedle, ale  zawierający  
równieŜ pewne  elementy infrastruktury znalazł  się błąd. Developer potwierdził, Ŝe  
inwentaryzacja nie wykazała  istniejącego przyłącza napowietrznego  z tego  o słupa, który 
musi ulec likwidacji, poniewaŜ  stoi w śladzie   drogi, która  jest zgodna  planem.    
My wznawiamy postępowanie. Developer złoŜył nam projekt zamienny, który  uwzględnił  
wszelkie racje tej Pani. Głownie chodziło o to, Ŝeby to zmienione łącze  napowietrzne nie 
kolidowało z istniejącymi  drzewami.  W tym wznowiony postępowaniu, uchylimy w tej 
części decyzję, zatwierdzimy  projekt  zamienny. Czy  to tą Panią usatysfakcjonuje, bardzo 
wątpię.  
Nasze działania  były  ewidentnie zgodne  z planem  zagospodarowania przestrzennego  a 
ten błąd polegał  na niedopatrzeniu  inwestora, projektanta,  geodety. 
 

Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący Komisji 
Jaki harmonogram  czasowy przewidujecie? Jak  to przyłącze  powietrzne zostanie 
zlikwidowane, to rozumiem, Ŝe  będzie  tam inne. 
 

Adam Steiler – Zastępca Dyrektora Wydziału Urbanistyki, Architektury i Ochrony  
Zabytków 
Będzie w innym miejscu postawione na słupie. Nie wiem, dlaczego  ma to być w dalszym  
ciągu napowietrzne, poniewaŜ  ta linia w  dalszym swoim przebiegu  będzie okablowana. 
Myślę, Ŝe na system korzeniowy  drzew, które  ta  Pani  otacza wielką opieką, to będzie  
łącze napowietrzne, które nie będzie  kolidowało z koronami drzew, jest nawet 
bezpieczniejsze. My nie przesądzamy  o tym. 
 

Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący Komisji 
Jak długo  to moŜe  potrwać?  Czy będzie tak, Ŝe  nowe  przyłącze  będzie wtedy, kiedy  to 
się nie przewróci? 
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Adam Steiler – Zastępca Dyrektora Wydziału Urbanistyki, Architektury i Ochrony  
Zabytków 
Mam nadzieję, Ŝe wcześniej zostanie wykonane nowe przyłącze, a potem dopiero 
zlikwidowane  stare. Developer  deklaruje  natychmiastową  moŜliwość, natomiast my 
musimy przejść procedurę administracyjną.  Mam nadzieję, Ŝe uda nam się to do końca 
marca, moŜe  trochę dłuŜej.  
 

Anna Białecka  - Wydział Urbanistyki, Architektury i Ochrony  Zabytków 
O ile  Pani będzie zadowolona, usatysfakcjonowana  zaproponowanym przez  developera  
rozwiązaniem  nowego przebiegu przyłącza. W treści skargi ewidentnie  napisała, Ŝe nic jej 
nie zadowala. Developer w piśmie z dnia 11.02.2014r. zaproponował rozwiązanie  
napowietrzne, po nowej trasie z uwzględnieniem tej Pani drzew, zapewniając, Ŝe nie będą 
przycięte ani naruszone.  Czy Pani   przyjmie  takie  rozwiązanie – nie wiemy. 
 

Ustalenia: 
Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący Komisji 
Czy są pytania  w tej sprawie?  Nie widzę. 
Proponuj Pani …… przesłać pismo Prezydenta W. Bielawskiego WUAiOZ.I.674.283. 214.5-AB 
dnia 17.02.2014r łącznie z pismem developera  „Słoneczne Wzgórza” Sp. z o.o. z dnia 
11.02.2014r.  uznać skargę za niezasadną.   
Kto jest za takim załatwieniem  sprawy?   

• Za 6 głosów, jednogłośnie. 
 

Komisja zainteresowanej, panie Annie Piskorskiej   udzieliła  następującej odpowiedzi: 
 

Komisja   Rewizyjna Rady Miasta Gdańska   po zapoznaniu się z Pani pismem z dnia  
19.01.2014r. dotyczące cofnięcia  developerowi pozwolenia po zapoznaniu się z 
wyjaśnieniem  Zastępcy Prezydenta  Wiesława Bielawskiego  z up. Prezydenta Miasta 
Gdańska  zawartym  w piśmie  WUAiOZ.I.674.283. 214.5-AB  z  dnia 17.02.2014r. oraz 
pismem  „Słoneczne Wzgórza” Sp. z o.o. z dnia 11.02.2014r.  uznaje  Pani skargę za 
bezzasadną i na tym etapie kończy  sprawę.   

W załączeniu przesyłam pismo  WUAiOZ.I.674.283. 214.5-AB  z  dnia 17.02.2014r. i pismo  
„Słoneczne Wzgórza” Sp. z o.o. z dnia 11.02.2014r 

 

PUNKT  8 
Omówienie pisma z dnia 14 lutego 2014r. dotyczącego remontu balkonu  
mieszkania przy ul. Lotników Polskich, 

 
Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący Komisji 
Zastępca  Dyrektora  Wydziału Gospodarki Komunalnej  prosiła, aby ten punkt  zdjąć  z 
dzisiejszego porządku, poniewaŜ  zainteresowana jest  dzisiaj o 16,00 na spotkaniu u 
Prezydenta  Miasta  w tej sprawie.  Nie zdjęliśmy tego punktu  na początku, bo myślałem, 
Ŝe  zainteresowaniu  przyjdą na spotkanie,  moŜe  załatwili pozytywnie  sprawę.  
Czyli, jeŜeli nic  by się nie zdarzyło nowego, albo doszłoby do nas, Ŝe  sprawa jest  
załatwiona, to nie będziemy tego tematu  wprowadzać na najbliŜsze  posiedzenie, a jeŜeli 
nie będzie, to  temat ten wprowadzamy do marcowego porządku posiedzenia. 
Komisja  ustaliła, jednomyślnie, Ŝe  wystąpi do Prezydenta  Miasta o informację  w 
sprawie.  
 

Komisja wystąpiła  do Prezydenta  Miasta z następującym  pismem: 
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Komisja Rewizyjna zwraca się o przedłoŜenie informacji z ustaleń ze spotkania Prezydenta 
Miasta Gdańska  z Panią….., które  odbyło się  w  dniu 26 lutego  2014r.  
Komisja pisemnej informacji w  powyŜszej  sprawie oczekuje  do 17 marca 2014r.   

 

PUNKT  9 
Zapoznanie się i omówienie bieŜącej korespondencji.  

 
Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący Komisji poinformował, Ŝe do komisji    wpłynęły  
dwie skargi: skarga pana Pawła Z. u  oraz  skarga  Mariusza Z. – Komisja wystąpi  do 
Prezydenta Miasta o wyjaśnienie  i skargi  te  będą przedmiotem obrad  Komisji w  marcu. 
Ponadto  do Komisji  wpłynęły  pisma, jak niŜej: 
 

• Pismo ZAW.1720.08.2014  z dnia 24.01.2014r. 
 podpisane przez  Sekretarz Miasta  z up. Prezydenta Miasta Gdańska 

Jolanta  Banach  - członek Komisji 
Pismo – odpowiedź na pismo  naszej Komisji    -  Pani Sekretarz  w ostatnim akapicie tego 
pisma  potraktowała nasze prawo co do dostępu do dokumentu, jak prawo kaŜdego  
obywatela  dostępu  do informacji publicznej.  
Tutaj nie chodzi o dokumenty stanowiące informację publiczną, ale  nasze  zadania określa 
ustawa  o samorządzie  gminnym i Statut  Miasta Gdańska. Statut  w § 31 mówi o tym, Ŝe  
Komisja Rewizyjna otrzymuje potrzebne dokumenty. Tutaj przepisy  o dostępie do 
informacji publicznej  w ogóle nie mają zastosowania.  
Komisja ustaliła, Ŝe   wystąpi  do Prezydenta Miasta  pismem w tej sprawie.  
 
 

• Dwie skargi z  Rady Osiedla StrzyŜa 
  na działania Prezydenta  Miasta  z dnia  16 grudnia 2013r. 

Komisja wystąpi o wyjaśnienia i  omówi  na posiedzeniu w marcu.  
Ostatecznie  Przewodniczący  wystosował pisma  do Przewodniczącego Zarządu Osiedla 
StrzyŜa, Ŝe z uwagi na to, Ŝe  Rada Miasta  na najbliŜszym posiedzeniu będzie procedować 
dwa projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia odwołań od  zarządzenia Prezydenta  
stwierdzające niewaŜność  uchwał  w sprawie wniesienia skarg na Prezydenta -  skargi 
zostaną rozpatrzone  po  rozstrzygnięciu  przez  Radę Miasta złoŜonych odwołań. 
 
• Wpłynęły – do wiadomości Komisji  - pisma  Pana ….kierowane  do Urzędu Miejskiego. 

RównieŜ do wiadomości wpłynęły odpowiedzi dla Pana ….(łącznie 6 pism  dotyczące  
głównie  konfliktów w  Radzie Osiedla).   Decyzja Komisji   - pisma a/a. 

 

• Wpłynęły  odpowiedzi PINB  - pismo z dnia  4.02.1014r. oraz  odpowiedź Prezydenta 
Miasta  ZDiZ-ZA-70-2(8)-2014 –AF z dnia 11.02.2014r. ( dotyczy postępowania  z 
inwestorami inwestycji drogowych  ul. Świętokrzyska)  Decyzja Komisji   - pisma a/a. 

 

• Wpłynęła  odpowiedź   - pismo Zastępcy Prezydenta Miasta  z dnia 24.02.2014r. 
odnośnie  zakwalifikowania budynku przy ul. Hallera 139-145 do grupy budynków 
mieszczących się na terenach o przekroczonej wartości dopuszczonego  poziomu 
hałasu.  Decyzja Komisji a/a. 

 

• Odpowiedź  Prezydenta   Miasta – pismo  WPG.IV.0232.5-5.2014.AS  z dnia 27 stycznia 
2014r.- przesłanie  kopii  pisma  skierowanego  do Gazety Gdańskiej  dot. osiągania 
nienaleŜnych korzyści przez SNG w Gdańsku. Decyzja Komisji a/a. 
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PUNKT  10 
Omówienie wyników  kontroli trybu i sposobu wyłonienia projektu oraz wykonawcy 
sortowni śmieci oraz  kontroli  sprawowania nadzoru właścicielskiego nad 
Zakładem Utylizacji Spółka z o.o.  i  przyjęcie protokołu z w/w kontroli. 

 
Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący Komisji, przewodniczący  zespołu kontrolnego 
Zespół kontrolny nie ma przygotowanego na dzisiaj protokołu z kontroli. Będzie 
przygotowane  na  następne posiedzenie Komisji. 
 

PUNKT  11 
Sprawozdanie z  działalności  Komisji  Rewizyjnej za rok 2013.  

 
Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący Komisji 
Czy ktoś ma  uwagi  do przedłoŜonego  sprawozdania z działalności Komisji za  rok 2013?. 
Nie widzę, w  związku z tym, kto jest z przyjęciem  sprawozdania z działalności Komisji za  
rok 2013 w przedłoŜonej treści? 

• Za  6 głosów, jednogłośnie.  

 

PUNKT  12 
Omówienie procedury analizy wykonania budŜetu Miasta Gdańska za  rok 2013 i 
powołanie zespołów kontrolnych. 
------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący Komisji 
Otrzymaliście Państwo  wykaz  wydziałów, w  których, kto przeprowadzał kontrolę w  roku  
ubiegłym. Czy są uwagi do takiego podziału?  
 

Komisja po krótkiej  dyskusji i ustaleniach,  jednogłośnie - 6 głosami za - upowaŜniła 
poszczególnych członków Komisji Rewizyjnej RMG do przeprowadzenia czynności 
kontrolnych w zakresie wykonania budŜetu miasta Gdańska za 2012r. w poszczególnych 
Wydziałach Urzędu Miejskiego w Gdańsku, jak niŜej: 
 

1. Jaromir  Falandysz -  Biuro  Kontroli, Biuro Informatyki, Wydział Programów 
Rozwojowych   oraz   Wydział Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego. 

 

2. Szymon Moś  -   Wydział  Środowiska, Biuro Rozwoju Gdańska, Biuro Prezydenta  
     ds.  Kultury   w  tym  sprawozdanie roczne z  wykonania   planów    finansowych 
      samorządowych instytucji kultury.  
 

3. Paweł  Czerniewski    -  Wydział  Geodezji,  Wydział Gospodarki Komunalnej,  
     Wydział  Obsługi Mieszkańców,  Wydział Spraw  Obywatelskich. 
 
4. Jolanta Banach   -   Wydział  Edukacji, Wydział Polityki  Społecznej, StraŜ Miejska   
     w Gdańsku. 
 

5. Grzegorz Strzelczyk   -  Wydział  Finansowy, Wydział BudŜetu Miasta i Podatków, 
Wydział Skarbu, Wydział Polityki Gospodarczej, w tym informacja o mieniu  
komunalnym.  

 

6. Marcin Skwierawski  -  Kancelaria  Prezydenta, Biuro Rady Miasta Gdańska, analiza    
informacji  z  realizacji  uchwał Rady Miasta Gdańska   podjętych w 2012r.  

 

7. Adam Nieroda  -  Wydział  Kadr  i Organizacji, Biuro Prezydenta ds. Promocji, Biuro 
Prezydenta ds. Sportu, Wydział Urbanistyki, Architektury i Ochrony Zabytków. 
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PUNKT  13 
Sprawy wniesione, wolne  wnioski. 

 
W danym punkcie głosów w dyskusji nie było. Nie zgłoszono Ŝadnych spraw bieŜących, 
wolnych wniosków. 

Przewodniczący podziękował wszystkim obecnym za przybycie -  stwierdził wyczerpania  
porządku  obrad i  zamknął posiedzenie . 
 
 
Posiedzenie zakończyło się  o godz.17,30. 
 
 
 

Przewodniczący  

Komisji Rewizyjnej RMG 

 
Grzegorz Strzelczyk 

Protokołowała: 

Bogusława Pieklik 
Biuro Rady Miasta Gdańska 
 

 


